



**ACT TO AMEND THE  
PUBLIC PRINTING ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR LES  
PUBLICATIONS OFFICIELLES**

(Assented to November 17, 2003)

(sanctionnée le 17 novembre 2003)

The Commissioner of Yukon, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly, enacts as follows

Le Commissaire du Yukon, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative, édicte :

**1 This Act amends *the Public Printing Act*.**

**1 La présente loi modifie la *Loi sur les Publications officielles*.**

**2 Section 6 of the Act is repealed and the following section is substituted for it**

**2 L'article 6 de la loi est abrogé et remplacé par l'article suivant :**

“6 The Minister may establish prices, or authorize the Queen's Printer to establish prices, for documents and other materials that the Queen's Printer prints or publishes.”

« 6 Le ministre peut fixer le prix de tout document et de toute autre pièce imprimés et publiés par l'Imprimeur de la Reine. Le ministre peut également autoriser l'Imprimeur de la Reine à établir ces prix. »

**3 The following section is added immediately after section 6 of the Act**

**3 L'article suivant est ajouté immédiatement après l'article 6 de la loi :**

“7 The Commissioner in Executive Council may make any regulations that are required for carrying out the purposes and provisions of this Act.”

« 7 Le commissaire en conseil exécutif peut établir tout règlement nécessaire à l'application de la présente loi. »

QUEEN'S PRINTER FOR THE YUKON - L'IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE YUKON